

Title (en)
MOUNTING BAY CASE WITH FRONT FRAME TRANSOMS AND EMPTY CASE FOR WINDOW AND DOOR OPENINGS.

Title (de)
MONTAGE-EINSCHUBKASTEN MIT VORDEREN RAHMUNGSBLENDEN UND LEERKASTEN, FÜR FENSTER- UND TÜRÖFFNUNGEN.

Title (fr)
COFFRE D'ENTREVOUS DE MONTAGE AVEC IMPOSTES DE CADRE AVANT ET COFFRE VIDE, POUR OUVERTURES DE FENETRES ET DE PORTES.

Publication
EP 0201495 A1 19861120 (DE)

Application
EP 85900648 A 19850129

Priority
EP 84100940 A 19840131

Abstract (en)
[origin: WO8503325A1] Fabrication of the mounting bay case which may be produced from any weather-proof material and which may have any shape or size, comprised of a quadrilateral bay case (1) wherein the window or door is premounted and mailed (2) in the frame and of which the front sides are formed (3) by frame transoms, whereas the lower side is configured (3.1), in the case of windows, as a window sill and, in the case of doors, as a threshold and the upper part is comprised (4) of an eaves-like empty case and its internal rear frame transoms (5) are, like all edges, connected (5.1) by angle springs. Said fabrication enables to produce windows and doors which are independent of the opening provided by the construction; the prefabrication enables to obtain a rational series with easy mounting and the surfaces may be skilfully shaped.

Abstract (fr)
Fabrication du coffre d'entrevois de montage, pouvant être fabriqué à base de n'importe quel matériau résistant aux intempéries et avoir n'importe quelle forme ou grandeur, formé du coffre d'entrevois quadrilatéral (1) où la fenêtre ou la porte est prémontée et clouée (2) dans le cadre et dont les côtés avant sont formés (3) par des impostes de cadre, alors que le côté inférieur a la forme (3.1), dans le cas de fenêtres, d'un appui de fenêtre et, dans le cas de portes, d'un seuil et alors que la partie supérieure se compose (4) d'un coffre vide en forme d'avant-toit et que ses impostes de cadre intérieurs arrière (5) sont, comme tous les bords, reliés (5.1) par des ressorts d'angle. Cette fabrication permet la fabrication de fenêtres et de portes indépendantes de l'ouverture prévue par la construction; la préfabrication permet l'obtention d'une série rationnelle à montage facile et les surfaces peuvent être modelées habilement.

IPC 1-7
E06B 1/00

IPC 8 full level
E06B 1/00 (2006.01); **E06B 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 1/00 (2013.01); **E06B 3/00** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8503325A1

Cited by
CN109939774A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8503325 A1 19850801; AU 3934585 A 19850809; EP 0201495 A1 19861120

DOCDB simple family (application)
DE 8500023 W 19850129; AU 3934585 A 19850129; EP 85900648 A 19850129